

- Opastus | Information
- Pysäköinti | Parking
- Nuotiopaikka | Campfire
- Laavu | Lean-to shelter
- Kota | Covered fire place
- Käymälä | Toilet
- Torni | Tower
- Uimaranta | Beach
- Satama | Boat harbor
- Juomavesipiste | Drinking water
- Majitus | Accommodation
- Maastopyöräily | Mountain biking
- Retkipyöräilyreitti | Gravel biking
- Retkeilyreitti | Hiking route

Savitaipaleen kirkonkylän pyöräily- ja vaellusreitit



Savitaipale MTB-reitti

Savitaipale maaestopyöräilyreitti on monikäyttö-reitti, jossa liikutaan pyöräilyn lisäksi jalan ja hiihtäen. Reitin kokonaispituus on 28 km ja sen arvioitu kiertoaika on noin 3h. Reitti jakaantuu Hullasmäen lenkki 10 km (taso: helpo) ja Rovastinojan lenkki 18 km (taso keskivaikea). Hullasmäen lenkki kulkee hiihtolatupohja pitkin, joten pyöräily on kiellettyä Hullasmäen lenkillä lumiseen vuodenaikaan.

Turvallisuuden vuoksi maaestopyöräilyreitin kiertosuunta on merkitty maastoon puisin viitoin. Savitaipale MTB-reitin viitoihin on kaiverrettu maaestopyöräilijän symboli. Reitillä nopeampi liikkuva väistää aina hitaampaa.

Yleinen hätänumero: 112
In emergency call: 112

Savitaipale MTB Trail is a multiple purpose trail that can be used by mountain bikers, hikers and skiers. The total length of the trail is 28 km and it takes about 3 hours to complete it. The trail is divided into the Hullasmäen lenkki Trail, 10 km (level: easy), and the Rovastinojan lenkki Trail, 18 km (level: moderate). The Hullasmäen lenkki Trail runs along ski trail bases, which is why cycling is forbidden along the Hullasmäen lenkki Trail during the snowy season. For safety reasons, the designated direction of travel has been marked in the terrain with wooden signposts. A mountain biker symbol has been carved into the signposts of Savitaipale MTB Trail. On the trail, those moving faster must always give way to those moving slower.

Многоцелевой велосипедный маршрут в Савитайпале предназначен для пеших, велосипедных и лыжных прогулок. Общая протяженность маршрута – 28 км; его можно пройти примерно за 3 часа. Маршрут делится на две части: 10-км участок Хулласмяки (уровень сложности: простой) и 18-километровый участок Ровастиной (уровень сложности: средний). Участок Хулласмяки проходит вдоль лыжных трасс, поэтому в зимнее время езда на велосипедах в Хулласмяки запрещена. Согласно требованиям безопасности, маршрут для горных велосипедов (MTB) обозначен в Савитайпале деревянными столбиками с изображением горного велосипеда. На маршруте более быстрые велосипедисты должны обходить более медленных.

© Savitaipaleen kunta
Puh. 040 1586 542
kunta@savitaipale.fi
www.savitaipale.fi



Elinkeino-, liikenne- ja ympäristökeskus

0 1:25 000 1 km

Kartan valmistus: Mapline Oy, 12/2021
Pohjakartta-aineisto: © Maanmittauslaitos